
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže konané  

dne 26.listopadu 2024 na obecním úřadu v Halži. 

 

Účast:  

            Jaroslav Sýkora (Ctiboř), Pavel Ryba (Částkov), František Čurka (Halže), Václav Raba 

(Chodský Újezd), Karel Fišpera (Stráž), Mgr. Silvie Vajskebrová (Studánka), Ing. Pavel 

Nutil (Planá), Václav Brůžek (Zadní Chodov), Ing. Rudolf Kodalík (Bor),  

 

Plné moci k zastupování: 

Mgr. Jitka Valíčková (Staré Sedliště) pro F. Čurku 

David Hanko (Chodová Planá) pro Václava Rabu 

 

Nepřítomni: 

Mgr. Petr Vrána (Tachov) 

Stanislav Fišer (Tisová) 
Aurel Ardeleanu (Lom) 

 

Hosté: 

Ing. Z. Frček, MBA – ředitel VODAKVA, a.s., Karlovy Vary 

 

Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda F. Čurka. Konstatoval usnášeníschopnost 

jednání a předložil návrh programu jednání. 

 

Navržený program jednání členské schůze byl jednomyslně schválen. 

 

Program:  

1. Zahájení, schválení programu 

2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy VSO 

3. Rozpočet VSO na rok 2025 

4. Střednědobý výhled rozpočtu VSO do roku 2028 

5. Návrh na vyřazení majetku 

6. Informace o aktuálním stavu majetku a plánech rozvoje majetku VSO 

7. Různé – Žádosti o příspěvek na činnost VSO 

 

2. Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy 

  

 Usn.č.319 – Náprava zjištění auditora k přijetí rozpočtu VSO na rok 2023. 

  

Práce předsedy: 

- Vyřízení závěrů členské schůze k výsledu auditu hospodaření 

- Příprava členské schůze 

- Úpravy na ÚV Svobodka – modernizace 

- Vyřízení žádosti o prodej části pozemku na VDJ Ctiboř 

 

 



 

Usnesení číslo 322: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o kontrole usnesení a o 

činnosti předsedy VSO. 

Hlasování:  Pro   11     , Proti  0   , Zdrželo se 0 

 

 

3.   Rozpočet VSO na rok 2025 

Návrh rozpočtu byl členským obcím zaslána společně s pozvánkou na jednání členské schůze. 

Současně byly dokumenty zveřejněny na webových stránkách VSO. Oznámení o zveřejnění 

byla vyvěšena na úředních deskách obcí. 

Komentář k návrhu podal předseda VSO. 

K návrhu rozpočtu nebyly připomínky. 

 

Usnesení číslo 323: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje rozpočet VSO na rok 2025 jako 

vyrovnaný v objemu příjmů a výdajů ve výši 467 000,- Kč. 

      Hlasování:  Pro  11     , Proti  0    , Zdrželo se 0 

 

 

4. Střednědobý výhled rozpočtu VSO do roku 2028 

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu byl členským obcím zaslán společně s pozvánkou na 

jednání členské schůze. Současně byly dokumenty zveřejněny na webových stránkách VSO. 

Oznámení o zveřejnění byla vyvěšena na úředních deskách obcí. 

Komentář k návrhu podal předseda VSO. 

K návrhu nebyly připomínky. 

 

Usnesení číslo 324: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje střednědobý výhled rozpočtu 

VSO do roku 2028. 

           Hlasování:  Pro   11     , Proti  0   , Zdrželo se 0 

 

5. Návrh na vyřazení majetku 

Předseda VSO doporučuje, na návrh provozovatele, vyřadit z majetku zařízení demontované 

na ÚV Svobodka v celkové pořizovací hodnotě 2754994,- Kč. 

Dále doporučuje vyřazení kancelářského nábytku, drobného zařízení a zastaralého softwaru 

v celkové hodnotě 22149,- Kč. 

Usnesení číslo 325: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje vyřazení demontovaného zařízení 

z ÚV Svobodka v pořizovací hodnotě 2754994,- Kč. 



 

           Hlasování:  Pro  11      , Proti  0   , Zdrželo se 0 

 

Usnesení číslo 326: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje vyřazení kancelářského nábytku, 

drobného zařízení a softwaru v celkové hodnotě 22149,-  

           Hlasování:  Pro   11     , Proti  0   , Zdrželo se  0 

 

6. Informace o aktuálním stavu majetku a plánech rozvoje majetku VSO 

      Informace podal ředitel společnosti Ing. Zdeněk Frček, MBA: 

- Zprovozněna Sušárna kalů Tachov – probíhá kolaudace 

- Odpařovací stanice CO2 je zpuštěna do provozu, zařízení je v nájmu od spol. Linde 

- Realizují se úpravy vstupu do ÚV Svobodka.  

- Zpracovává se plán oprav na rok 2025+. 

- Energie nakupována ve spotových cenách.Úspora cca 10 mil. Kč převedena na obnovu 

majetku. 

- Výroba vody a kvalita je bez vážnějších prblémů problémů – doplněno dávkovací 

zařízení na koncovce v Chodové Plané. 

- Osazena automatická brána na vjezdu do areálu ÚV Svobodka. 

- Oprava objektu VDJ Planá 

P. Ryba:  

      -     Na VD Lučina je porušován zákaz vstupu (koupání) 

      -     Předpis EU – likvidace léčiva na ČOV 

      -     Příprava výstavby TK v obci – dotčení občané souhlasí. Kvalita vody je dobrá. 

Ing. Z. Frček, MBA: 

- Ne všechny stopy po lécích se dají odstranit, hrozilo by souběžné odstranění potřebných 

látek pitné vody. 

Mgr. S. Vajskebrová: 

- Byla upozorněna některým občany na zákal vody. 

- Ministerstvo školství uložilo školám a zřizovatelům provést kontrolu výskytu olova 

v pitné vodě. 

Ing. Z. Frček MBA: 

- Pokud se jedná o individuální stížnosti na zákal, je nutné ujasnit zda se jedná o teplou 

nebo studenou vodu a následně zdroj zákalu – starší rozvody, akumulační nádoby, 

bojlery apod. 

- Stopy olova ve vodě jsou velmi vzácné, jsou vázány na staré vnitřní rozvody z 20 – 30 

let minulého století. V nových objektech by se neměl olovo vyskytovat. 

    

Usnesení číslo 327: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informace k aktuálnímu 

stavu provozu a výhledu rozvoje majetku VSO. 

 

                  Hlasování:  Pro   11     , Proti  0   , Zdrželo se 0 

 

 



 

 

7. Různé 

a) Předseda VSO předložil návrh na schválení žádostí VSOZČ a společnosti Vodakva a.s. 

o poskytnutí příspěvků na úhradu režijních nákladů VSO v roce 2025. 

 

Usnesení číslo 328: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje podání žádostí VSOZČ a 

společnosti Vodakva a.s., o poskytnutí příspěvků na úhradu režijních nákladů VSO 

v roce 2025. 

 

           Hlasování:  Pro   11     , Proti  0   , Zdrželo se 0 

 

 

 

František Čurka 

Předseda VSO 
 

 


